
Referat for bestyrelsesmøde d. 16.2.2022 
Tilstede: Anna, Cornelia, Stine, Christina og Line – Casper under pkt. 2 

 
1. Bestyrelsen stiller forslag til generalforsamlingen, om at dato for halv pris for medlemskab 

ændres fra 1/6 til 1/8. 
2. Fliser imellem banerne – vil klubben give tilskud?  

a. Ca. 100 kr/m2 
→ 200 m2 

b. Det vil klubben selvfølgelig gerne støtte økonomisk.  
c. Klubben vil gerne støtte med: 10-15 000 kr 
d. Støtteforeningen vil gerne støtte med: 10-15 000 kr 

3. Der arbejdes på opgradering af WiFi, så vi kan gå papirløst til stævnerne.  
4. Indkomne henvendelser → Ingen henvendelser 
5. Evt. 

a. Ridebanebunde både ude og inde, trænger til en vedligeholdelse 
b. Fest i forsamlingshuset → Bestyrelsen er ikke afvisende overfor støtte, men 

mangler informationer omkring budget, egenbetaling og en dato, og hvem står for 
det praktiske? 


